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Hej

Ditt mail har kommit även till idrottsförvaltingen med anledning rugbyplanerna du nämner i ditt mail.

ldrottförvaltningen har en ambition att det ska finnas en isbana i varje stadsdelsområde, vilket styr
investeringar av denna typ. I Farsta stadsdelsområde finns bland annat en isbana vintertid på Gubbängens
idrottsplats, vilken är den som är närmst Gubbängsfältet. Som det ser ut nu finns det inte i planeringen att
skapa fler skridskoisar i området. Vi tackar för ditt förslag och noterar det för eventuella framtida projekt.

Vänligen,
Louice Persson
ldrottsplanerare

ldrottsförvaltningen, Planeringsenheten
Postadress: Box 8313, 104 20 Stockholm
Besöksadress: Palmfelt Center, Palmfeltsvägen 5, Johanneshov
Telefon: 08-508 27 602
E-post: louice.persson@stockholm.se
www.stockholm.se

0 StockholmsV stad

Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna, som är
personuppgiftsansvarig. På stockholm.se/dataskydd hittar du information om stadens behandling av
personuppgifter

Från:
Skickat: den 23 januari 2023 22:09
Till: Funktion SD18 INFO <farsta@stockholm.se>
Ämne: Medborgarförslag Gubbängsfältet

Detta e-postmeddelande kornmer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte bilagor om
du inte kännar igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.

Hej

Jag heter
under de senaste åren.

och är boende i Hökarängen och har sett de 2 fina rugbyplanerna växa fram



Jag har även fått ta del av hur det kan se ut när det används till fullo, exempelvis under några intensiva
dagar när det pågick en stor fotbollsturnering med flera hundra utövare och vuxna. Detta uppblandat med
allt från rugbyspelare, agility utövare med sina hundar, till joggare, cyklister, styrketränande par och
givetvis mängder av promenerande flanörer till soldyrkare och frisbee älskare.
Listan kan göras mycket längre men från vad har sett så är det en lyckad satsning så här långt.

Nu kommer jag till mitt förslag, en skridskobana i anslutning eller direkt på en av rugbybanorna med en
tillhörande liten värmestuga där man kunde snöra på sig sina skridskor och värma sig innan man tar fart ut
på den fint anlagda skridskobanan, en plats för hela familjen att träffas och umgås, en kopp varm choklad att
köpa osv.

Nu ligger hela fältet tomt och de enda man ser är de som promenerar förbi, men jag undrar var barnen är
och alla familjer. De sitter nog hemma i alla de hus som omger fältet, framför sina datorer och gejmar,
tvärtom vad jag tror de skulle göra ifall det fanns en riktig anledning till att gå ut på fältet under vintern.
Jag ser framför mig en skridskobana med fasta ljuskällor, som redan finns i och med rugbybanorna och i
mitten av isbanan en gigantisk julgran med tända ljus och kulörta kulor. Vips så har vi fått en plats ditt folk
skulle resa till oavsett om man bor i hyreshus, bostadsrätt eller villa, en ny destination är plötsligt född.

Detta är mitt förslag och skulle ni önska komma i kontakt med mig, så är ni mer än välkomna, annars
lämnar jag med varm hand över denna ide till er på Farsta Stadsdelsförvaltning.

Med vänlig hälsning
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